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PROTOKÓŁ  Nr XXVIII/2014  

SESJI  RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 12 czerwca  2014 roku 

 
odbytej w Urzędzie Gminy w Boćkach, pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady 

Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego.  

Obrady rozpoczęto o godz. 830 , a zakończono o godz. 1040 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 12 

Radni obecni na Sesji: 

1. Bazylewski Krzysztof   8. Piotrowska Krystyna 
2. Derehajło Teresa               9. Tuszewicki Eugeniusz 
3. Góralczyk Eugeniusz              10. Roszkowski Tomasz 

4. Jakimiuk Anatol    11. Rzepniewski Paweł 
5. Korniluk Andrzej               12. Zienczuk Leszek                          

6. Radziwił Agnieszka                                    
7. Lasecka Danuta                
                                                                         

Radni nieobecni: Wietoszko Wiesława, Jakubowski Karol, Oliwniak Agnieszka 
 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 
2. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił  do otwarcia obrad Sesji. 
Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 13 radnych, obrady są 

prawomocne. Powitał radnych i przybyłych gości. Nadmienił, że porządek dzienny i projekty 
uchwał radni otrzymali.  Zapytał czy ktoś ma  pytania lub uwagi do porządku. Uwag nie 

zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  proponowany porządek, 
który został przyjęty jednogłośnie: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad  

2. Przyjęcie protokołu obrad  XXVII Sesji Rady Gminy  
3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do WPF Gminy Boćki na 2014 rok 

(XXVIII-187-2014) 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2014 rok 
(XXVIII-188-2014) 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Bielskiego w sprawie podziału powiatu 
bielskiego na okręgi wyborcze w wyborach do Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 

6. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał Rady 
7. Sprawy różne 
8. Interpelacje i zapytania radnych 

9. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje  
10. Zamknięcie obrad sesji 

 

Ad pkt 2.  
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Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że protokół z XXVII Sesji był wyłożony do wglądu 

na 7 dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji,  zapytał czy są  jakieś uwagi lub 
pytania. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

obrad XXVII Sesji Rady Gminy „za” – oddano 12 głosów /przyjęto jednogłośnie/. 
Ad pkt 3 i 4 
Z projektami tych uchwał zapoznał Wójt i Skarbnik Gminy. Należy zabezpieczyć i 

dostosować środki na realizację zadania inwestycyjnego z udziałem środków pochodzących z 
budżetu Unii Europejskiej Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na remont świetlicy 

wiejskiej we wsi Nurzec i zadania realizowanego z udziałem środków budżetu Unii 
Europejskiej RPO WP na wykorzystanie odnawialnych źródeł energii poprzez montaż 
kolektorów słonecznych. Wójt powiedział, że wstępnie na instalację kolektorów 

zadeklarowało się 425 osób, jednak ostatecznie odpowiednie umowy podpisało 320 osób. Do 
jutra tj do 14 czerwca należy złożyć skorygowany wniosek na realizację tego zadania i 

podpisać umowę. Wójt chciałby żeby mieszkańcy swój udział do budowy kolektorów wnieśli 
do końca miesiąca czerwca, ponieważ przetarg będzie ogłaszany na taką ilość kolektorów na 
jaką zostanie wniesiona opłata. Właściciel budynku mieszkalnego pokrywa jednie 20% 

całkowitego kosztu instalacji solarnej. Koszt instalacji typu "A" czyli dwa kolektory i 
zasobnik 200 litrów wyniesie właściciela budynku 1500 zł. Koszt instalacji typu "B" w skład 

którego wchodzą 3 kolektory i zasobnik 300 litrów wynosi 2 200 zł na jeden budynek 
prywatny. Budowa kolektorów jest jednoroczna i musi być zakończona do maja 2015 roku. 
Na realizację inwestycji będzie zaciągnięta pożyczka w kwocie 2 316 660 zł. Pożyczka 

zostanie spłacona po zakończeniu zadania w miesiącu maju po otrzymaniu dotacji z Unii 
Europejskiej. Na wyprzedzające finansowanie remontów świetlic wiejskich wzięty będzie 

kredyt w kwocie 281 897 zł. Na koniec 2014 roku dług gminy wyniesie 8 mln zł.  
Wójt zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytywał projekty uchwał i poddawał pod głosowanie.  

 
Uchwała Nr XXVIII/187/14  Rady Gminy Boćki z dnia 12 czerwca 2014 roku w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2014 - 2017 wraz z 
prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2014 - 2022 
- podjęta jednogłośnie "za" oddano 12 głosów 

 
Uchwała Nr XXVIII/188/14  Rady Gminy Boćki z dnia 12 czerwca 2014 roku w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2014  
- podjęta jednogłośnie "za" oddano 12 głosów 
Ad pkt 5 

Starostwo Powiatowe w Bielsku Podlaskim wystąpiło do Rady Gminy Boćki o zaopiniowanie 
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie podziału powiatu bielskiego na okręgi wyborcze 

w wyborach do Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim. Podjęcie nowej uchwały wynika z 
zmniejszenia ilości radnych. Obecnie od przyszłej kadencji w skład Rady Powiatu będzie 
wchodziło 17 radnych  tj o dwóch niej  niż w kadencji 2010-2014. Projekt uchwały nie 

zawiera zmian w podziale okręgów wyborczych, tylko zmianę w liczbie radnych w 
poszczególnych okręgach i tak: W Okręgu wyborczym Nr 1 obejmującym obszar miasta 

Bielsk Podlaski – będzie 8 radnych. W Okręgu wyborczym Nr 2 obejmującym obszar miasta 
Brańsk oraz gminy Boćki, Brańsk, Orla, Rudka – 6 radnych. W Okręgu wyborczym Nr 3 
obejmującym obszar gminy Bielsk Podlaski, i Wyszki – 3 radnych. 

Radni uwag do projektu uchwały nie zgłosili. Pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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Uchwała Nr XXVIII/189/14  Rady Gminy Boćki z dnia 12 czerwca 2014 roku w sprawie 

zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego do Rady Powiatu 
Bielsk Podlaski  

- podjęta jednogłośnie "za" oddano 12 głosów 
Ad pkt 6 
Realizację uchwał przedstawił Wójt. Poinformował, że w ubiegłym tygodniu wzywany był na 

posiedzenie Komisji Regulacyjnej do Spraw Gmin Wyznaniowych Żydowskich w Warszawie 
sprawie rozpatrywania wniosków wniesionych przez Gminę Wyznaniową Żydowską w 

Warszawie o przeniesienie własności nieruchomości położonej w miejscowości Boćki. 
Chodzi o budynek łaźni nad rzeką. Komisja Regulacyjna na podstawie zeznań i na podstawie 
dokumentacji z Archiwum Państwowego, prowadzi postępowanie w tej sprawie, po jego 

zakończeniu wyda odpowiednią decyzję. Sprawa następna to  funkcjonowanie wodociągu 
"Koszewo", było spotkanie gminy Brańsk, Bielsk Podlaski i Boćki. Wójt planuje 

zrezygnować z zakupu wody z tego wodociągu, trwają prace  związane z przyłączeniem 
tamtych wsi do hydroforni Boćki.  
Ad pkt 7 

Wójt wyświetlił radnym film informacyjno - szkoleniowy na temat przeznaczenia, 
gospodarowania i sposobu wykorzystania funduszu sołeckiego. Prosił aby już mieszkańcy 

decydowali się na co chcą przeznaczyć środki funduszu sołeckiego. Nadmienił że na budowę 
lub naprawę kaplic i krzyży nie można przeznaczać środków funduszu sołeckiego.  W 
najbliższym czasie będzie spotkanie informacyjne dla sołtysów wsi na temat przeznaczenia i 

sposobu wykorzystania funduszu sołeckiego w gminie.  
Dyskutowano na temat scalania gruntów w miejscowości Boćki.  

Ad pkt 8 i 9 
Wniosków nie zgłoszono.  
Ad pkt 10. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący zamknął obrady Sesji.  
Protokołował: 

Helena Kłosińska 
Przewodniczący Rady Gminy  

Krzysztof Bazylewski 


